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Ämne: Fråga till Kommunfullmäktige

Till kommunfullmäktige 20.02.06

Fråga till Socialnämndens ordförande

Det är väldigt tyst om hur det går för socialnämndens verksamheter. Dessutom är nämndens handlingar inte tillgängliga på
sammanträdesportalen. Jag förutsätter nämnden har beslutat om en internbudget.

Därför frågar jag:

Gör du bedömningen att Socialnämnden kommer klara att undvika ett negativt resultat 2020?

Peter Rosholm
Socialdemokraterna


